



PRESS RELEASE

For Immediate Release
July 25, 2025

Clarification on Recent Event at Bar None Camp

FREDERICTON, NB - On July 24, 2025, an unsanctioned event was held on property owned by Bridges of Canada. The event took place at Bar None Camp, located in Taxis River, New Brunswick. Bridges of Canada and its parent company, Bridges International, were not aware that authorization had been given for the event to take place.

“It’s important that our partner organizations know that the performer involved in this event does not align with what we stand for as an organization,” said Michelle Seymour, Director of Administration for Bridges of Canada. “We believe in compassion, inclusivity, and integrity.”

Bridges of Canada and Bridges International are taking this matter very seriously. They are conducting an internal investigation to determine how the decision was made at a local level without following established protocols. “Had the procedures been followed and Bridges of Canada been made aware of the event plans, it would not have been allowed to proceed,” Seymour said.

Bridges of Canada will be reviewing its hiring practices and the onsite stewardship of the Bar None Camp site. They remain committed to providing vulnerable populations with inclusive, multifaith spiritual mentorship and will continue to serve communities.

- 30 -

MEDIA CONTACT

Erin Brandt Filliter
Porter O’Brien
media@porterobrien.com

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

25 juillet 2025

Clarification concernant un événement récent au camp Bar None

FREDERICTON (N.-B.) - Le 24 juillet 2025, un événement non autorisé a eu lieu sur une propriété appartenant à Ponts du Canada. L'événement a eu lieu au camp Bar None, situé à Taxis River, au Nouveau-Brunswick. Ponts du Canada et sa société mère, Bridges International, ignoraient que l'autorisation avait été donnée pour la tenue de l'événement.

« Il est important que nos organisations partenaires sachent que l'artiste impliqué dans cet événement ne correspond pas à nos valeurs en tant qu'organisation », a déclaré Michelle Seymour, directrice administrative de Ponts du Canada. « Nous croyons en la compassion, l'inclusion et l'intégrité. »

Ponts du Canada et Bridges International prennent cette affaire très au sérieux. Ils mènent une enquête interne afin de déterminer comment la décision a été prise à l'échelle locale sans respecter les protocoles établis. « Si les procédures avaient été respectées et que Bridges of Canada avait été informé du projet d'événement, celui-ci n'aurait pas pu avoir lieu », a déclaré Seymour.

Bridges of Canada réexaminera ses pratiques d'embauche et la gestion du site du camp Bar None. L'entreprise demeure déterminée à offrir aux populations vulnérables un accompagnement spirituel inclusif et multiconfessionnel et continuera de servir les communautés.

- 30 -

CONTACT MÉDIAS

Erin Brandt Filliter

Porter O'Brien

media@porterbrien.com